
 

Tuen Mun Catholic Secondary School 

Reminders for F.1 Summer Bridging Programme 

 

Please read the following information: 

1. Wear summer school uniforms neatly and tidily to return to school (Refer to the New F.1 

Admission Guidebook). 

2. Prepare a key and a lock for the storage of your mobile phone (Refer to the New F.1 

Admission Guidebook). 

3. Refer to the measures for adverse weather conditions available in ‘News and Circulars’ of 

the school website and the New F.1 Admission Guidebook. 

4. Submit your holiday assignment: Chinese Language, English Language and School-based 

Vacation Exercise (Mathematics). 

5. Return to school before 8:00 a.m. and line up in the Lower School Hall for the morning 

assembly. The school ending time is 1:25 p.m. The returning time for afternoon activities is 

2:30 (Refer to the New F.1 Admission Guidebook) .  

6. You may buy snacks and drinks at the school tuck shop and you may pay for your food by 

cash or Octopus Card. 

7. For taking sick leave, parents should contact our staff at the general office before 8 at 

24632082 and the student should submit the parent’s letter on the next day. For official leave, 

you should notify our school with a parent’s letter three days before the date of leave. (Refer 

to p. 8 – 9 of the course book) 

  



 

屯門天主教中學 

中一暑期銜接課程注意事項 

 

請參閱以下事項： 

1. 穿著整齊夏季校服回校上課 (請參閱中一新生入學手冊)。 

2. 準備儲物箱鎖頭，方便存放手提電話 (請參閱中一新生入學手冊)。 

3. 參閱校網內「學校消息」或中一新生入學手冊內有關惡劣天氣上課安排及應變措

施。 

4. 繳交中國語文、英國語文科暑期作業和數學科 School-based Summer Vacation 

Exercise。 

5. 同學須於早上 8時前回校，到地下禮堂集隊，準備早會。放學時間為下午 1時 25

分。下午活動由 2:30開始 (請參閱中一新生入學手冊)。  

6. 同學於小息可前往小食部購買食物，以現金或八達通付款。 

7. 如需要請病假，請家長於早上 8時前致電 24632082聯絡校務處職員，並於翌日上

課天交回家長信。事假須於三個工作天前提交家長信。 (參閱課程手冊 8-9頁) 

 


